
 

Årsmöte via Skype 20-11-14. 

Det känns inte helt rätt att namnge denna länk med "Reseberättelse" då ingen resa  genomfördes. 

Den ende som egentligen reste var Gunnar Landborg som åkte från Huddinge hem till mig i 

Hägersten.  

Vår ursprungliga plan var ju att ha vårt årsmöte när vi samtidigt gjorde en båtresa till Åbo i Finland. 

Då också tillsammans med våra damer.  Som vi alla har fått känna av, kom det ett virus i mellan och 

kullkastade alla planer. 

Istället fick vi genomföra årsmötet digitalt via Skype. Det var första gången vi gjorde detta och det 

finns mycket att lära från det. Inte bara för årsmöten utan för alla våra möten framöver. 

Vi hoppades på god anslutning till videomötet, då ingen kunde skylla på att inte hade tid att resa 

någonstans. Men det blev inte så. Vi hoppas på att anledningen var teknikskräck för internet och 

datorer. Det är något vi måste jobba på. 

Mötet orkestrerades av Gunnar och mig från mitt vardagsrum och genomfördes utan problem. 

ytterligare 5 deltagare fanns med på skärmarna. 

 

Vad som behandlades kan du läsa under fliken "Medlemssidan" vidare på länken "Protokollsidan"  

på vår hemsida.   Vi beslöt ibland annat att flytta hela konceptet  med båtresan till Åbo nästa år 2021. 

 

Vid Pennan/Datorn 

Janne Lemos 

 


